
 

 

THE ENGLISH MODERN KINDERGARTEN 

Ref: sst/SHA/300/1819 emk                                   .  

            

 

Dear Parents, 

The faculty and staff of the English Modern Kindergarten in Wakra will educate your child to become an ‘Effective 
Communicator “ I share my feelings and ideas with confidence I listen to and respect other communicators”. 

All learning is focused around the seven areas of the Early Years Foundation Stage Curriculum. 

 الأهالي الأعزاء،

 أهلًا ومرحباا بعودتكم إلى المدرسة، نأمل أن يكون الجميع قد قضى إجازة ممتعة خلًل عطلة الشتاء.

أستمع  أشارك الآخرين مشاعري وأفكاري بكل ثقة،". متواصلًا فعالا الوكرة بتعليم طفلكم ليكون : " -سيقوم معلمو وفريق عمل المدرسة الإنجليزية الحديثة 

 .وأحترم وجهات نظر الآخرين

 جميع جوانب التعلمّ تركز على المجالت السبع لمنهج مرحلة سنوات التعلمّ المبكرة )الروضة(.

Our theme for the month of March (Term 3) is: Transport 

 المواصلاتهو  )الفصل الثاني( مارسموضوع تعلمّنا لشهر 

.This week we have been learning about:: كناّ نتعلم هذا الأسبوع عن  

Land and Air transport  المواصلًت البريةّ والجوية 

 

KG1 

Literacy 

 القراءة والكتابة الإنجليزية

Ww recognition, sound, and formation through; stories, songs, art and the jolly phonics program as well 

as a variety of activities. 

 ( وأنشطة متنوعة ومختلفة.Jolly phonicsبرنامج )ن خلًل القصص، والأناشيد، والفنون، ومن خلًل م W wالحرف وشكل التعرف على صوت 

Math 

 الرياضيات

Review numbers 0- 10, focus on writing and counting relaibly. 

Focus on patterns and postions and shapes. 

 .التركيز على الكتابة والعدّ بثقة   10-0عة الأرقام من مراج

 لأشكال.الأنماط والوظائف لالتركيز على 

Arabic 

 اللغة العربية

 

During this week students will learn the sound of the letter “ Jeem ” . Please help your child to 

watch the activities of the letter on the ( CD)  

خلًل هذا الأسبوع سوف يدرس الطلًب دراسة صوت الحرف " الجيم" الرجاء مساعدة الطالب في مشاهدة أنشطة الحرف 

 داخل )القرص المدمج(.

 

Islamic This week is General review. 

Email :  emkg@emswakra.net  

Follow us on 

twitter@EnglishMSchool  

Facebook.   

Web: 

www.englishmodernschool.net/emkg/ 



 

 

THE ENGLISH MODERN KINDERGARTEN 

مراجعة عامة.هذا الأسبوع    التربية الإسامية  

 

PE 

 التربية الرياضية
Walk downstairs, two feet to each step while carrying a small object.. 

ي كل خطوة أثناء 
ز
ز ف ول على السلالم، على بعد قدمي  ز  مع حمل غرض خفيف. النز

 

EMKG Admissions are now open for  2019-2020  

Telephone enquiries: 44724115/30375316. 

Email enquires at: emkg@emswakra.net 

Or drop into the school reception. 

Meeting Information 

You can meet with the Principal at EMKG and the Head of School at EMSW without an appointment 
when you drop off / pick up your child from school. (In the morning from 6:30 AM to 7:10 AM and in 
the afternoon 1:20 PM to 2:00 PM on Mondays and Tuesdays only). 
 

You may also schedule an appointment to meet with your child's teacher, senior leadership, and 

Management Team via school email (emkg@wakra.net) or in reception. 

 We also welcome your feedback and suggestions which can be placed in 'Suggestion Box' in 

reception. 

Please remember to always check your emails and the school website for important dates and 

event information. 

Parking 

During drop off and pick up times, please kindly park your vechicle on the kindergarten side not on 

the residents side, as we are still receving complaints from our neighbours.   

Thank you for your co-operation and understanding with this matter. 

Early Release 

Thursday 14th March all children will finish school at 12pm, please ensure that you make 

arrangements to have your child collected on time. 

School Information: 

School begins at 7:00 am please do not bring your child to school before 6.30am.  

 Your child needs to be in the classroom to begin the morning lessons, by 7.00am. At 7.10am everyday we will stand 

and sing the Qatar National Athem in line with the MOE regulations. When your child is late, this can have an effect 

the childs’s social and emotional development as well as disturb the other children and missing out on important 

learning time. 

The school day ends at 1:00 pm.  Please make sure your child is picked up at that time. 
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THE ENGLISH MODERN KINDERGARTEN 

 
Please do not send MEDICATION to school with your child in their snack bag or school bag. All medication MUST be 
taken to the nurse room.  If your child is sick they MUST be collected from school and stay at home until they are 
better.  Please always try to provide a sick note and or medical form for your child’s absence. 
 
 
Please remember your child will only need their small lunch bag, they DO NOT need to bring a trolley bag or huge 
backpacks, as these are too heavy and we do not have enough space to store them. 

 
Snack Information 

You should provide two healthy snacks for your child every day.  Please limit these into two small containers inside 

their small size lunch bag.  Here are some recommended items: 

   Sandwich                   Cheese                     Fruits                      Milk/Yogurt         Water           Juice                                      

  

   

       

 

These items are not allowed for Snacks: 

   Soda, Chips, Candy, Chocolates, or Fast Food 

                    NO NUTS OR FOOD/CAKE THAT CONTAIN NUTS. 

Parents can we remind you that it is school policy for parents and staff NOT to take photographs in 

school using your own personal device, for example on your mobile phone, tablet or camera. This is for the safety and 

security of your child in the school, so please do not be offended when a member of staff asks you to stop and 

possibly delete the picture that you have taken. 

 

 

BIRTHDAY CELEBRATIONS  

We will make your child’s day special in school by celebrating with them. Birthday celebrations must be during the 

second break time at 11.40am.  Please remember to follow the guidelines to avoid any disappoinments on the day: 

                      

        These are NOT allowed and will not be accepted: Big Cakes, Party Bags, Candles, Real Knives or Cakes 
with Nuts or Seeds.       
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 Cupcakes and small juice boxes are allowed.   

 Please provide enough for the total number of students in your child’s class 

 The birthday will be celebrated at the second break snack which begins at 11:40 am 

Spare Clothing 

Please issue your child with spare clothing.  This is so that if there are any accidents or sickness.  Your child will be 

cleaned and made comfortable in their own clothes. Spare clothes need to be in a bag with your child’s name clearly 

written on it.  This can then be left at school in your child’s classroom. 

Our mission is to provide a challenging, internationally based education that nurtures lifelong learners in a multi-cultural setting. 

 رسالتنا هي توفير تعليمٍ دوليٍّ قائم على التحّدّي يهدف إلى تنشئة متعلمين مدى الحياة في بيئة متعدّدة الثقافات.: رسالة المدرسة

 Our vision is for all our students to reach their full potential and positively impact their world. 

 ق طلبتنا كامل إمكاناتهم وأن يحدثوا تأثيرًا إيجابيًّا في عالمهمرؤيتنا هي أن يحقّ : رؤية المدرسة

Thank you  

School management 
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  2019-2018للعام الدراسي  الآن مفتوحالتسجيل للروضة الإنجليزية الحديثة 

 

 44724115/30375316للاستفسار: هاتف: 

 emkg@emswakra.netالبريد الإلكتروني: 

 أو مراجعة منطقة الاستقبال في الروضة

 

 معلومات تتعلق بالاجتماعات

ا من  بإمكانكم الاجتماع بمديرة الروضة دون موعد مسبق عند توصيل أبنائكم إلى المدرسة أو اصطحابكم منها. )صباحا

 يومي الاثنين والثلًثاء فقط( 2:00ى الساعة وحت 1:20وظهرا من الساعة  7:10وحتى  6:30الساعة 

يمكنكم أيضاا طلب موعد لمقابلة معلم طفلك، أو مسؤولي الصفوف، أو إدارة المدرسة عبر إرسال إيميل إلى  أو من 

 خلًل منطقة الاستقبال.

 ونرحب أيضا بملًحظاتكم واستفساراتكم من خلًل صندوق الاقتراحات الموجود في منطقة الاستقبال.

ا وموقع المدرسة الإلكتروني للًطلًع على تواريخ مهمّة ومعلومات حول ي رجى التذكّر بتفقدّ بريدك الإلكتروني دائما

 الفعاليات المدرسيةّ

 اصطفاف السيارات

رجى ركن سياراتكم بمحاذاة مبنى الروضة وليس بمحاذاة منازل السكان الجيران عند توصيل أبنائكم إلى الروضة أو عند ي

 .كم منها، حيث وصلتنا بعض الشكاوى بهذا الخصوصاصطحاب

ا جزيلً لتعاونكم وتفهمكم لهذا الأمر.  شكرا

 

 الانصراف المبكر للطلبة

ظهرا، يرجى التأكد من اتخاذ التتيبات اللًزمة  12:00مارس، ينتهي دوام جميع الطلبة الساعة  14يوم الخميس 

 لصطحاب طفلك في الموعد المحدد.
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 رسيّة:علومات مدم

ا، يرجى عدم إحضار طفلك إلى المدرسة قبل الساعة  7:00يبدأ الدوام المدرسي الساعة  ا. 6:30صباحا  صباحا

ا بحلول الساعة السابعةعلى طفلك التواجد في غرفة الصف لبدء الدروس اليومية يجب  ا ، صباحا . في تمام الساعة السابعة والنصف صباحا

ا بتعليمات ننشد النشيد الوطني لدولة و سنقف ه نموعن بداية الدوام المدرسي فإن ذلك سيؤثر على وزارة التعليم. عندما يتأخر طفلك قطر التزاما

 .وقت التعلم الهامّ الطلبة المتأخرين وفقدان أثناء تعلمهم الأطفال الآخرين مقاطعة ، فضلًا عن الجتماعي والعاطفي

ا. يرجى ا 1:00ينتهي الدوّام المدرسي الساعة    صطحاب طفلك في الوقت المحددّظهرا

كان طفلك  . إذاجميع الأدوية إلى غرفة الممرضةأن تؤخذ  يجب الطالب في حقيبة طعام الطالب أو في حقيبته المدرسية. وضع أدوية عدميرجى 

ا ، يجب أ ا محا خذ جميع الأدوية من المدرسة وإبقائها في المنزل حتى يصبح الطفل بحالمريضا التقرير الطبي ولة تقديم أفضل. يرجى دائما

 لغياب طفلك.

 

 يرجى التذكّر من أن طفلك يحتاج فقط إلى حقيبة طعام صغيرة، ل يحتاجون إلى إحضار حقيبة جرارة أو حقائب كبيرة الحجم، حيث أنها ثقيلة

 على الطفل ول توجد مساحة كافية لتخزينها داخل الصف.

 

 

 معلومات غذائية

يتوجب عليك تزويد ابنك بوجبتين غذائيتين صحيتين يومياا. يرجى وضع ذلك في حافظتين داخل حقيبة طعامه الصغيرة. وفيما يأتي بعض 

 المواد الموصى بها:

 

                                      عصير               ماء             حليب/ لبن                      فواكه                     جبن                   سندويش   

  

   

 

 

 الموادّ الآتية غير مسموح بها في المدرسة

 المشروبالت الغازية،  الشيبس، الحلوى، الشوكلًتة، الوجبات السريعة

 غير مسموح بالمكسرات أو الأطعمة التي تحتوي على المكسرات
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التقاط الصور في المدرسة  بعدمة المدرسة للأهل وللمعلمين سياسالأهالي الكرام، يرجى تذكيركم ب  

باستخدام أجهزتكم الشخصية الخاصة بكم، كاستخدام هاتفك أو الكاميرا أو التابليت الخاص بك. فهذا لضمان أمن وسلًمة 

تقطة مع طفلك في المدرسة، لذا يرجى عدم مؤاخذتنا إذا تمّ الطلب من حضرتكم وقف التصوير أو حذف الصورة المل

  خالص الاحترام.

 احتفالات أعياد الميلاد

سوف نعمل على أن يكون يوم ميلًد طفلك مختلفاا في مدرستنا من خلًل الحتفال معهم. وقت الحتفال بعيد الميلًد يكون 

ا. يرجى تذكّر الإرشادات الآتية: 11:40خلًل الفرصة الثانية في تمام السّاعة   ظهرا

                      

 

 

 

ة أو الكيك المحشو هذه المواد غير مسموح بها: قوالب الكيك الكبيرة، حقائب هدايا الحتفالت، الشموع، السكاكين الحقيقي

 بالمكسرات.

       

 .الـ )كاب كيك( وعلب العصير مسموح بها 
 .يرجى توفير عدد كافي لمجموع الطلبة في صف طفلك 

 ظهرًا. 11:40الساعة  يتمّ الاحتفال بعيد الميلاد في فرصة الطعام الثانية والتي تبدأ في تمام 

 الملابس الاحتياطية:
يرجى توفير ملًبس احتياطية لطفلك. وذلك في حال حدوث أي طاريء أو مرض يمكن تنظيف طفلك وجعله يشعر بالراحة في ملًبسه 

المدرسة في الخاصة. يجب أن تكون الملًبس الاحتياطية في كيس مكتوب عليه اسم طفلك بوضوح. ويمكن بعد ذلك ترك هذا الكيس في 

  الفصل الدراسي لطفلك.
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